
Koszalin, dnia 29.03.2014r 
PROTOKÓŁ  

z Walnego Zebrania Członków OT1 OIGOSK z/s w Koszalinie 
/ obszerne fragmenty / 

 
1.     Prezes Roman Stencel przywitał zgromadzonych, a następnie zainicjował wybór Prezydium Zebrania ( 2 

osobowe ). 
Do Prezydium Zebrania zgłoszono n/w osoby; 

  

� Jarosława Bubnowicza,   
� Lecha śymierskiego -  nie wyraził zgody, 
� Edwarda Suskiego 

 

kandydatury zaakceptowano w formie aklamacji.  Prezydium Zebrania ukonstytuowało się następująco: 
Jarosław Bubnowicz  – przewodniczący 
Edward Suski  – sekretarz 

  
2.     Wyłoniono Komisję Wyborczą i Głosowań ( 3 osoby). Zgłoszono 3 osoby; Grzegorz Lau, Mieczysław DrzeŜdŜon i 

Anna Kwolek  - kandydatury zaakceptowano w formie aklamacji.  
Komisja ukonstytuowała się w następującym składzie; 
Grzegorz Lau  – przewodniczący 
Mieczysław Drze ŜdŜon  – sekretarz 
Anna Kwolek  – członek  
  
Po analizie Listy obecności, przewodniczący Grzegorz Lau  ogłosił Ŝe Zebranie ma zdolno ść do podejmowania 
uchwał , gdyŜ quorum wynosi 31 Mandatów, a obecnych jest lub reprezentowanych 43 członków zwyczajnych, 
którym wydano karty do głosowania jawnego. 
 

3.     Przewodniczący Zebrania odczytał proponowany porządek obrad przedstawiony przez Zarząd OT1 
1)     Wybór Prezydium Zebrania ( 2 osoby ) 
2)     Wybór Komisji Wyborczej ( 3 osoby) 
3)     Przyjęcie porządku obrad 
4)     Sprawozdanie z działalności zarządu w 2013r / zaprezentuje sekretarz Edward Suski / 
5)     Sprawozdanie skarbnika za 2013r / zaprezentuje skarbnik Jarosław Bubnowicz /  
6)     Wybory uzupełniające skład zarządu OT1 
7)     Wybory  12 (75/6) + 2 rezerwowych Delegatów  na VIIZD OIGOSK  
8)     Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia rekomendacji  na kandydowanie w wyborach do Zarządu OIGOSK 
9)     Podjęcie uchwały w sprawie bezprawnego opublikowania protokołu KR z 22.02.2014  
10)   Dyskusja problemowa 

•       wystąpienie dyr. ZORD p. Eugeniusza  Romanowa 
•       informacja o zaawansowaniu procedowania projektu ustawy o zm. uokp  / prezes Stencel 
 

Pan Giętkowski domagał się uzupełnienia porządku obrad o tematy z n/w wniosku z 13.03.2014 
 

  



 
Prezes Stencel wskazał i oświadczył, iŜ zarząd OT1 postanowił nie przedstawiać tego wniosku WZC, albowiem: 
a)     wzmiankowane sprawozdanie jest samozwa ńcze, nieznane zarządowi OIGOSK i nie uzyskało jego akceptacji 

wymaganej przepisem  
§ 3 ust.4 pkt.4 regulaminu pracy zarządu. Za świadome naruszenie regulaminu p. Giętkowski decyzją zarządu z 
21 marca 2014 został wykluczony  z OIGOSK. 

b)     stanowisko zarządu OT1 z 07.03.2014 ocenia protokół KR z 22.02.2014 jako tendencyjnie nierzetelny i 
nieobiektywny .  

c)     wyjaśnienia przewodniczącego KR wskazują, Ŝe w/w protokół nie powinien by ć ujawniany i nast ąpiło 
szkodliwe, bezprawne udost ępnienie go . W konsekwencji, decyzją zarządu z 21 marca 2014 p. J. Hardek-
Szylak  została wykluczona  z OIGOSK za działania na szkodę oraz pogarszające wizerunek Izby. 

d)     Komisja Rewizyjna wyartykułowała sprostowanie o poniŜszej treści: 
Redakcja  
portalu internetowego www.szkola-jazdy.pl 
  
W związku z opublikowaniem artykułu pt. „OIGOSK: Czy prezes jest legalny? Jest wynik kontroli” wraz ze scanem 
protokołu z 22.02.2014 Komisji Rewizyjnej OIGOSK, na podstawie art.31a  ustawy prawo prasowe prosimy o 
niezwłoczne opublikowanie poniŜszego sprostowania 
  
Prowadzone przez Komisję Rewizyjną OIGOSK procedury kontrolne dotąd nie zostały zako ńczone , a opublikowany 
protokół ma charakter etapowego dokumentu wewnętrznego. 
Wyszczególnione w nim ustalenia, wnioski i zalecenia na tym etapie nie mają charakteru wiąŜącego , a część z nich 
wręcz rozmija si ę ze stanem faktycznym  udokumentowanym przez zarząd Izby na posiedzeniu 21 marca 2014. 
Protokół został udostępniony bezprawnie  i bez zgody  a nawet wiedzy komisji , dlatego wobec osób winnych 
zastosowano konsekwencje przewidziane statutem. 
  
Z powaŜaniem w imieniu Komisji Rewizyjnej 
Tomasz Mróz  
Przewodniczący  
24 marca 2014r 

  
W efekcie głosowania jawnego 34 głosami „za” przyjęto porządek obrad zaprezentowany przez przewodniczącego 
 

 4.     Sprawozdanie zarz ądu z działalno ści za 2013 rok przedstawił sekretarz zarz ądu – Edward  Suski (w zał ączeniu do 
protokołu ). 
 

5.     Sprawozdanie skarbnika OT1 za 2013 rok przedstawił Jarosław Bubnowicz  – skarbnik OT1 ( w załączeniu do 
protokołu ). 
 

6.     Wybory uzupełniające skład zarządu OT1. 
Prezes Stencel korzystając ze swoich uprawnień zgłosił i uzasadnił kandydaturę kol. Mariana Kottasa, który wyraził 
zgodę. 
Zgłoszono kandydaturę p. Katarzyny Szutowicz, która wyraziła zgodę. Prezes Stencel wskazując na fakt, Ŝe p. 
Szutowicz  w przeszłości była juŜ członkiem zarządu – negatywnie.  
Przeprowadzono głosowanie tajne w wyniku którego ( 29 głosów ) w skład zarządu wszedł p. Marian Kottas . 
   

Na wniosek prezesa Stencla przegłosowano ( 30 głosów „za”) zakaz nagrywania i publikowania przebiegu 
Zebrania  pod rygorem poniesienia konsekwencji statutowych za niestosowanie się do uchwał organów OIGOSK. 
  

Zarząd OT1 ukonstytuował się następująco: Roman Stencel – prezes; Marian Kottas – wiceprezes; Edward Suski – 
sekretarz; Jarosław Bubnowicz – skarbnik. 
  

7.     Wybory Delegatów OT1  na VII Zebranie Delegatów OIGOSK w Łysomicach 24 maja 2013r (12 osób). 
Zgłoszono kandydatury 13 n/w osób, które zaakceptowano w głosowaniu jawnym, 33 głosy „za”. 
  

1)     Bernecki Edward 
2)     Bubnowicz Jarosław  
3)     Kociak Wiesław  
4)     Kottas Marian  
5)     Molendowski Tomasz  
6)     Parol Zbigniew  
7)     Pawlicki Mirosław 
8)     Snopek Ryszard  
9)     Suski Edward  
10)   Szczęśniak Jerzy  
11)   śołnierek Mieczysław 
12)   śurański Stanisław 
13)   Suchocki Wojciech - rezerwowy 
  
 



Dodatkowo zgłoszono kandydatury: 
Zenona Giętkowskiego, 
Jadwigi Hardek-Szylak  
Marka Rynio 
  
Przewodniczący KW oświadczył, Ŝe kandydatury Z. Giętkowskiego i J. Hardek-Szylak nie  spełniaj ą wymogów 
regulaminu wyborów (§4 ust.4 ) natomiast  w pełnomocnictwie p. M. Rynio nie ma deklaracji o kandydowaniu na 
Delegata OT1. 
Wg. oświadczenia zarządu OT1 pozostałe kandydatury spełniają wymogi regulaminu! 
  

8.     Stosownie do §8 ust.9 regulaminu wyborów kandydat do zarządu OIGOSK powinien legitymować się rekomendacją 
WZC OT do którego jest przypisany.  
Na wniosek Prezesa Roman a Stencla w formie aklamacji  przyj ęto uchwał ę rekomenduj ącą w/w Delegatów jako 
kandydatów do Zarządu OIGOSK. 
  

9.     Po prezentacji oraz uzasadnieniu prezesa Stencla i dyskusji, w głosowaniu (31 głosów „za” ) przyj ęto uchwał ę w 
sprawie bezprawnego publikowania w Internecie protokołu KR z 22.02.2014 oraz dokumentów 
wewnątrzorganizacyjnych o treści jn. 

  
Walne Zebranie Członków OT1 w dniu 29 marca 2014 podziela opinię zarządu Izby, Ŝe w efekcie 
publikacji  wewnątrzorganizacyjnych dokumentów roboczych o niezweryfikowanej treści - 
OIGOSK traci powagę i wiarygodność powaŜnego partnera społecznego oraz ponosi ogromne 
szkody  wizerunkowe jak i z tytułu negatywnego postrzegania. 
Lekkomy ślnie marnotrawione s ą poŜądane atrybuty osiągnięte dotychczasowym wysiłkiem 
władz oraz aktywnością Izby.  
Dlatego oczywiste przejawy niesubordynacji i działań na szkodę Izby powinny być zdecydowanie 
napiętnowane z całą  surowością konsekwencji statutowych, bo ich brak lub umiarkowana 
dolegliwość sankcji mogą prowadzić do anarchizacji poczynań i poczucia bezkarności, co w 
dłuŜszej perspektywie zagraŜa bytowi OIGOSK.  

  
Przewodniczący Zebrania ogłosił 10 minutową przerwę.  
  

10.   Dyskusja problemowa 
  

1)     Dyr. ZORD  Eugeniusz Romanów  
W obszernej wypowiedzi odniósł się do aktualnych i perspektywicznych problemów: 

���� wystąpił ok. 60% wzrost kosztu uŜytkowania Systemu Teleinformatycznego WORD  wł.  PWPW SA W-wa, 
���� zapowiadany obowiązek udostępniania prawidłowych odpowiedzi, w przypadku negatywnego wyniku egzaminu – zrodzi 

dodatkowe koszty 
���� procedowane propozycje egzaminu państwowego z pomocy przedlekarskiej – zrodzą równieŜ dodatkowe koszty, 
���� potencjał ZORD w zakresie egzaminów praktycznych kat. C, CE jest wykorzystywany tylko w ok. 25% 
���� aktualnie ZORD zatrudnia 17 egzaminatorów, w tym tylko jeden na pełny etat , 
���� jeŜeli osoba egzaminowana na egzaminie teoretycznym stwierdza jakieś nieprawidłowości, to powinna je natychmiast zgłosić 

egzaminatorowi, a nie dopiero po zakończeniu egzaminu, 
���� jeŜeli osoba egzaminowana uwaŜa, Ŝe na egzaminie teoretycznym wystąpiło kontrowersyjne pytanie – moŜe to zgłosić 

kierownikowi Tomaszowi Kozłowskiemu, który ma moŜliwość wygenerowania zestawu pytań egzaminacyjnych, 
���� nie  wnosi zastrzeŜeń do prowadzenia egzaminów pojazdami osk, 
���� z uwagi na eksploatowanie juŜ piąty rok ( kwiecień 2009r) samochodów Peugeot 207 rosną koszty ich eksploatacji, 
���� przewiduje późną jesienią br. ogłoszenie przetargu na zakup lub wynajem  nowych samochodów do egzaminowania. 

Przedstawiciel OIGOSK zostanie zaproszony w skład komisji przetargowej. 
  

Poinformował o rozpoczęciu budowy miasteczka ruchu drogowego do szkolenia rowerzystów oraz prowadzenia 
egzaminów praktycznych na kat. AM, A1, A2, A prawa jazdy. 
Będzie to najnowocześniejszy tego typu obiekt w woj. zachodniopomorskim. 
 

Poinformował, Ŝe w 2013r: 
najwyŜszą globalną  zdawalność (co najmniej 10 egzaminów praktycznych) pow. 50% uzyskały osk: 
 0003 3261 Wycena – WiraŜ ElŜbieta i Roman Stencel  Koszalin 61,10% 
 0079 3261 PHU "RA-KA" Rafał Świętoń Koszalin             55,40%                     
  
najwyŜszą globalną  zdawalność egzaminów państwowych wg. w/w kryteriów osiągnęli n/w instruktorzy: 
ZGY0041 Marcin Wojtycha 68,40% 
ZK   0092 Ryszard Chmielarz 67,50% 
 ZK   0014 Roman Stencel  61,10% 
 
 



Potwierdził, Ŝe na wniosek OIGOSK z 28.03.2014 wskazujący braki lub sprzeczne oznakowanie na skrzyŜowaniach: 
Mieszka I-go – Szarych Szeregów   i Jana z Kolna – Spółdzielcza , egzaminy nie b ędą prowadzone  do czasu 
wyeliminowania niejednoznaczności w oznakowaniu. 
  

     
 
2)     Pan Tomasz Kozłowski zaprezentował statystyki i najczęstszych niepowodzeń egzaminacyjnych. 

Prezes Stencel zaprezentował zobrazowania graficzne zdawalności ZORD K-lin w odniesieniu do zdawalności 
egzaminów praktycznych w Polsce. 
 

  
  



3)     Sprawy inne, wypowiadali się: 
- Z. Giętkowski  kwestionował prezentowanie jako „społecznej ” pracy p. Stencla na rzecz organizacji i środowiska 
osk, … 
  
- Józef Szylak  (występujący w charakterze pełnomocnika członka zwyczajnego) wskazując na art.14 ustawy o 
izbach gospodarczych … 
  
- K. Szutowicz  poinformowała o nie otrzymaniu zaproszenia na dzisiejsze zebranie i prosiła o wyjaśnienia… 
  
- J. Hardek-Szylak  oświadczyła, Ŝe nie otrzymała pisma z decyzją zarządu o wykluczeniu z OIGOSK.… 
Nie otrzymała e-mail przewodniczącego z zobowiązaniem do nie przekazywania protokołu  czy informacji o 
przebiegu obrad KR…. 
Ponadto uwaŜa, Ŝe członka KR moŜe odwołać wyłącznie WZC / ZD, a zarząd podejmując uchwałę o jej wykluczeniu 
przekroczył kompetencje statutowe… 
  
- Zdzisław Małecki  wiceprzewodniczący KR wyjaśnił, Ŝe do prac komisji włączył się dopiero od stycznia 2014r. 
Niedopuszczalnym jest i źle się stało, Ŝe etapowy protokół opublikowano wbrew zakazowi przewodniczącego KR… 
  
- Jacek Je Ŝak wyraził rozczarowanie, Ŝe wyszczególnia się jego nazwisko w opublikowanym protokole KR. 
Pytał czy to takie istotne, Ŝe spóźnił się jeden dzień z opłatą składek? Czy nie ma waŜniejszych problemów? 
Nawiązał do przeszłości, kiedy powszechnie panowała koleŜeńska atmosfera i zaapelował o zaprzestanie „wojenek”. 
   
- Edward Suski  wskazywał na wyraźne konflikty personalne i napastliwe bezpodstawne ataki na prezesa Stencla, 
które negatywnie rzutują na wizerunek i działalność Izby… 
  
- Jarosław Bubnowicz  apelował o powstrzymanie negatywnych emocji i unikanie szkodliwego zacietrzewienia… 
 
- Roman Stencel  odniósł się do podnoszonej w wystąpieniach problematyki… 
           
Wobec zrealizowania porządku obrad przewodniczący zebrania podziękował wszystkim za udział w obradach i 
zakończył zebranie członków OT1 w Koszalinie. 

  
                                                                Przewodniczący Zebrania – Jarosław Bubnowicz  
  
  
                                                                Sekretarz Zebrania – Edward Suski  
      .                                                                                                                                                                               
 
W załączeniu; 
- lista obecności 
- pełnomocnictwa 
- protokół komisji wyborczej 
- sprawozdanie zarządu za 2013r 
- sprawozdanie skarbnika OT1 za 2013r  
- stanowisko zarządu OT1 z 07.03.2014 nt. ustaleń i zaleceń protokołu KR z 22 luty 2014r  

 

 

 


